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Aanleiding: 

Incidenteel doen zich in Wijchen onveilige verkeerssituaties voor, gelukkig zelden resulte-

rend in ongevallen. De Wijchense VVD vindt het ontzettend belangrijk dat de gemeente er 

alles aan doet om onveilige situaties te signaleren, op te lossen en ongevallen te voorko-

men. Zo heeft onze fractie in de vorige raadsperiode een mondelinge vraag gesteld betref-

fende de programmering van verkeerslichten op het kruispunt van de Stationslaan op de 

Hoefsestraat en Ringlaan. Het bleek dat de verkeerslichten van het fietsend verkeer niet 

op die van de automobilisten waren afgestemd waardoor fietsers en automobilisten op 

kruisende banen tegelijkertijd groen licht kregen, hetgeen vanzelfsprekend resulteert in 

onveilige verkeerssituaties. De reactie van het college was destijds dat er verkeersregels 

zijn waar men zich aan dient te houden, ook wanneer men al groen licht heeft gekregen. 

Verder is er dan ook geen actie ondernomen. 

 

Naar aanleiding van meerdere, recente meldingen betreffende ongevallen op het bespro-

ken kruispunt komt onze fractie terug op deze reeds gestelde vraag. 

 

Vragen: 

1. Deelt het college de mening van de VVD dat het herprogrammeren van verkeerslich-

ten meer zekerheid biedt betreffende het verminderen van het aantal verkeersonge-

vallen dan het ervan uitgaan dat weggebruikers de verkeersregels kennen en deze na-

leven? 

2. Deelt het college het oordeel van de VVD dat elke simpele aanpassing die resulteert in 

minder verkeersongevallen direct moet worden benut? 

3. Gaat het college ten aanzien van dit specifieke kruispunt (Stationslaan op Hoefse-

straat en Ringlaan) actie ondernemen en de herprogrammering van de betreffende 

verkeerslichten bevelen? 

4. Zijn er bij het college andere locaties bekend waar een soortgelijk probleem zich voor-

doet? Zo ja, zal er op deze locaties dan ook actie ondernomen worden? 
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